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موفقیت فیلم 
 اصغر فرهادی

در گیشه ایتالیا
فیلــم ســینمایی »همــه 
می دانند« تازه ترین ساخته اصغر 
فرهادی در آغاز نخستین هفته 
اکرانش به جایگاه دومین فیلم 
پرفروش ایتالیا رسید. این فیلم 
در چهار روز آغــاز اکران خود، 
هفتصد و ســه هزار و سیصد و 
بیست و چهار یورو فروخته است 
و صد و شش هزار و چهارصد و 
پنجاه و دو نفر این فیلم را در این 

چهار روز دیده اند.

ایران- ترینیداد 
رایگان شد

تیم های ملی ایران و ترینیداد 
و توباگو روز پنجشنبه از ساعت 
آزادی  ورزشــگاه  در   18:30
دیداری تدارکاتی را با یکدیگر 
برگزار می کننــد. در این رابطه 
فدراسیون فوتبال قصد دارد با 
اهدای بلیت رایگان به هواداران 
بر تعداد آنها در این مســابقه 

دوستانه بیفزاید.

منوچهر 
والی زاده به 

رادیو برمی گردد
منوچهر والی زاده، گوینده 
و پیشکسوت عرصه  دوبله از 
هفته دیگر به رادیو برمی گردد. 
او می گوید: »پس از درگذشت 
صــادق عبداللهی بــه رادیو 
نرفتم و مدتی بــود برنامه ای 
کــه در رادیو صبا داشــتم را 
اجرا نمی کــردم، اما از هفته 
آینده قرار است دوباره به رادیو 

برگردم.«

اطلاعیه 
استقلال درباره 
بازگشت تیام و 

جپاروف
باشــگاه اســتقلال در پی 
مطرح شدن شایعاتی درباره 
بازگشــت تیام و جپاروف به 
این تیم در نیــم فصل اعلام 
کرد که انجام هرگونه مذاکره و 
اطلاع رسانی با بازیکنان جدید 
خارجی صرفــا از طریق خود 

باشگاه انجام خواهد شد.

 

برانکو ایوانکوویچ، بعد از اصرار سازمان لیگ برای برگزاری دیدار پرسپولیس و پیکان بدون ملی پوشان 
حرف های جالبی را بر زبان آورد: »من از نامه باشگاه به سازمان لیگ خبر نداشتم، اما قبل از بازی با تیم 
نود ارومیه از ما خواستند که بدون ملی پوشان مان بازی کنیم که درباره آن بحث کردیم و درنهایت بازی 
هم کردیم، اما من الان ایران نیستم، چطور یک روز قبل از بازی مهم با پیکان می توانم به تهران بیایم تا 
بازی کنیم؟ با این حال بازی می کنیم، چون به فینال آسیا رفتیم گناه کرده ایم و مقصریم! اگر قرار بر این 
است که بازی انجام شود و رسمی نباشد با همان زیر ۱۷ ساله ها بازی می کنیم و من هم یکشنبه به ایران 

برمی گردم تا آماده این بازی شویم.«

تصمیم عجیب برانکو

با زیر 17 ساله ها 
بازی می کنیم!

عکس نوشت

حســین ماهینی، مدافع رباط پاره کرده پرسپولیس در توییتی 
طنزآمیز به تصمیم سازمان لیگ درباره بازی کردن بدون ملی پوشان 

مقابل پیکان انتقاد کرد.

تصویری از پشت صحنه فصل دوم فیلم مسابقه »رالی ایرانی« که با 
اجرای فرزاد حسنی در قشم به پایان رسید. 

نکته ویژه برد نواک جوکوویچ مقابل حریف آمریکایی در مسابقات 
تنیس لندن، حضور کریستیانو رونالدو، فوق ستاره پرتغالی یوونتوس 
بود که همراه همسر و پسرش این رقابت را از نزدیک دید. حتی در 
صحنه ای توپ به سمت جورجینا، همسرش آمد که او با یک حرکت 

سریع آن را مهار کرد!

عکســی از فیلم ســینمایی »کلمبوس« به کارگردانی  هاتف 
علیمردانی که  هانیه توسلی با لباس عروس کنار مجید صالحی در آن 

دیده می شود.

تیتربازی
 خداحافظی با پدر اسپایدرمن

شهروند| »اســتنلی مارتین لیبر« نویسنده 
و تهیه کننــده  هالیوود کــه نقش زیــادی در 
شکل گیری شخصیت هایی چون مرد عنکبوتی،  
هالک و مرد آهنی داشــت، در 95 سالگی از دنیا 
رفت. استنلی کارش را از دهه  1960 برای کمپانی 
ابرقهرمان سازی مارول شــروع کرد و تا همین 
ماه های آخر، همراه دنیای کمیک بود. فیلم های 
مهم ابرقهرمانی، در  سال 1978 با سوپرمن آغاز 
شــد و او در خلق شــخصیت های فانتزی مانند 
مرد عنکبوتی،  هالــک و مرد آهنی نقش ویژه ای 
داشــت. بیراه نیســت اگر بگوییم که استنلی 
ازجمله افراد تاثیرگــذار در تبدیل مارول به یک 
غول رســانه ای طی چند دهه گذشته بود. حالا 
مرگ او خیلی ها را متاثر کرده است و چهره های 
سرشناســی ازجمله کریس اوانز، هیو جکمن 
و رایان رینولدز در شــبکه های اجتماعی به این 
اتفاق، واکنش نشان دادند. باب ایگر، مدیرعامل 
دیزنی در بیانیه ای نوشــت: »استن لی به مانند 
شخصیت هایی که خلق کرد، انسانی فوق العاده 
بود. اســتن این قدرت را داشــت که ســرگرم 
کند، الهام بخش باشد و انســان ها را پیوند زند. او 
ابرقهرمانی بود برای هواداران مارول در سراســر 
دنیا و شکوه و عظمت قوه  تخیل او به اندازه قلب 
او بود.« اوانز که در »دنیای سینمایی مارول« نقش 
»کاپیتان آمریکا« را بازی کرده، در حساب توییتر 
خود نوشت: »هرگز انسان دیگری مانند استن لی 
وجود نخواهد داشــت. او در طول چند دهه برای 
پیر و جوان سرچشمه  ماجراجویی، اعتمادبه نفس، 
قدرت، لذت و الهام بود و زندگی افراد بسیار زیادی 
را تحت تأثیر قرار داد.« »جاس ویدون« کارگردان 
»انتقام جویان« این طور تأسف خود را از مرگ او 
نشان داد: »استن لی دنیایی خلق کرد که اگر در 
آن شخصیتی به اندازه  کافی دوست داشتنی باشد، 
مرگ برای او بی معنا شود. این یعنی آینده نگری. 
بخش زیــادی از زندگی ام را به تــو مدیونم و تو 
نمی توانی در آن حضور نداشته باشی.« »جیمی 
کیمل« هم در حساب توییتر خود خاطره  لی را 
گرامی داشت: »در سن ۷سالگی، تصویر عجیب 
و غریبی از چهره  استن لی طراحی کردم و از مادر 
خواستم آن را برای او بفرستد. خوشبختانه مادرم 
این کار را نکرد، زیرا بیش از ۳۰ سال بعد، شخصا 
آن را به او تقدیم می کنم. به خاطر همه لذت ها از 

تو سپاسگزارم استن.«
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برنده شــدن پیروز حناچی در انتخابات 
شــهردار تهران در جلســه روز گذشــته 
شــورای شــهر همان طور که پیش بینی 
می شــد بازتاب گســترده ای در رسانه ها 
داشــت و مورد توجــه مــردم در فضای 
مجازی هم قرار گرفت. بــه ویژه این که از 
روزهای قبل همــه منتظر پیروزی عباس 
آخونــدی وزیر ســابق راه و شهرســازی 
در انتخابات شــهرداری بودنــد و حرف 

و حدیث های بســیار زیادی هم در این زمینه ایجاد شــده بود. در رأی گیری انجام شــده هم 
حناچی با 11 رأی و یک رأی بیشتر نســبت به آخوندی توانست به عنوان شهردار تهران برسد. 
واکنش هــای کاربران به این اتفاق بســیار مهم  و بــزرگ را هم می توانید بــا دنبال کردن این 
هشتگ ها در فضای مجازی ببینید. یکی از جالب ترین توییت ها بعد از انتخاب حناچی به عنوان 

شهردار جدید تهران هم این بود: تهران حنابندونه!

نام فیلم سینمایی »وای آمپول« چند روزی است که سوژه  کاربران فضای مجازی شده و برخی از آنها 
به عدم نظارت مسئولان نسبت به انتخاب نام فیلم ها معترض شدند. ابراهیم داروغه زاده، معاون نظارت 
و ارزشیابی سازمان سینمایی در واکنش به این اعتراضات در توییت خود نوشت: »نامگذاری فیلم ها از 
حقوق مسلّم فیلمسازان است و البته ممکن است با سلیقه و نظر شخصی ما همخوان نباشد، در مواردی 
هم که شورای پروانه ساخت سینمایی با نام فیلم مخالف است، فقط پیشنهاد داده می شود و درنهایت 

اولویت با نظر فیلمساز است. لطفا دولت را تشویق به اعمال نظر بیشتر نکنید.«

نرگس کلباسی زن نیکوکار ایرانی 
با اقدامات بســیار موثر خود در یک 
سال گذشــته در منطقه زلزله زده 
سرپل ذهاب، فعالیت هایش به شکلی 
ویژه مورد توجه مــردم قرار گرفته 
است. به واســطه اعتماد زیادی که 
مردم به کلباسی داشتند، بیشترین 
کمک های مردمی توسط یک چهره 
از سوی او جمع آوری شد و پنج روز 
بعد از زلزله، تیم همراهش در محل 
مستقر شــدند و اقدام به رسیدگی 
درمــورد وضعیت مــردم زلزله زده 
کردند. او یک سال قبل وعده ساخت 
خانه برای مــردم زلزله زده را با مردم 
در میان گذاشت و با همین ایده پول 
زیادی هم جمع کرد. به همین ترتیب 
در چهار روستایی که در اختیار او قرار 

گرفته، خانه های زیادی ساخته شد و در اختیار زلزله زدگان قرار گرفت. جالب اینجاست که بسیاری از 
کودکان هم در این مدت، به خاطر مشکلات روانی ایجادشده ناشی از زلزله تحت مشاوره روانپزشکی 
انتخاب شده از سوی نرگس کلباسی قرار گرفتند و درمان شدند. او به صورت روزانه گزارش مالی شفافی 
هم از فعالیت ها و روند ساخت وســاز، همچنین افتتاح خانه ها در صفحه اینستاگرام خود به مردم ارایه 
می دهد. به این ترتیب او یکی از مهمترین نام هایی است که تقریبا همه جا درباره خودش و کارهای بزرگی 

که انجام داد، حرف زده می شود.

#  نرگس_کلباسی
#  پیروز_حناچی #عباس_آخوندی 

#  وای_آمپول
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بسـتن کمربنـد می تواند خطر 
مـرگ و میر را در سرنشـینان 
 ۷۵ تـا   ۲۵ عقـب،  صندلـی 

درصـد کاهـش دهد.
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شــهروند| برنامه نود پس از ۳ هفته 
تعطیلی به خاطر اختلافاتــی که عادل 
فردوســی پور با مدیران شــبکه ســوم 
سیما پیدا کرده بود،  بالاخره در دوهفته 
گذشته روی آنتن رفت اما به طور واضح 
مشخص است که این تهیه کننده و مجری 
سرشــناس دیگر قدرت گذشته را برای 
اجرای برنامه های تلویزیونی در رســانه  
ملی ندارد. با ســخت گیری  و شاید حتی 

تهدیدهای جدی مدیران شبکه سه عادل به شکلی کاملا محسوس 
از اریکه قدرت به پایین کشیده شده و تمام فعالیت هایش باید طبق 
سناریویی باشد که مسئولان شبکه و تلویزیون برای او تعیین کرده اند. 
در برنامه دوشنبه شب گذشــته نود نیز دو اتفاق بسیار بزرگ و مهم 
رخ داد که این واقعیت را به همه نشان می دهد. عادل در چند نوبت 
تأکید کرده هفته آینده برنامه نود از ساعت ۲۲:۱۵ تا ۲۳:۱۵ تنها به 
مدت یک ساعت به خاطر پخش مســتقیم فوتبال آلمان و هلند در 
لیگ ملت های اروپا روی آنتن خواهد رفت. این اتفاق در شرایطی رخ 
داده که مدیران شبکه به راحتی می توانستند این فوتبال را از شبکه 
ورزش پخش کنند اما باز هم تصمیم گرفته شــد که برنامه گزارش 
ورزشی شبکه سه این مسابقه را پخش کند و به همین ترتیب به عادل 

فردوسی پور ابلاغ شد که تنها یک ساعت 
فرصت روی آنتن بردن برنامه نود را دارد. 
اتفاق بزرگ و جنجالی بعدی جلوگیری 
از پخش آیتم گفت  وگوی ویژه با جیانی 
اینفانتینــو رئیس فیفا بود. عــادل که با 
حمایت فدراسیون فوتبال توانسته بود از 
حاشیه حضور رئیس فدراسیون جهانی 
فوتبال در تهران برای تماشــای مسابقه 
فینال لیگ قهرمانان آسیا نهایت استفاده 
را برای انجام یک گفت وگوی اختصاصی ببرد،  تصمیم داشت مصاحبه 
ویژه رئیس سوییسی فوتبال جهان را پخش کند و حتی در برنامه هم 
وعده پخش این گفت وگو را داد. منتهی مسئولان شبکه سوم سیما 
جلوی پخش این آیتم را گرفتند. جالب اینجاست که در این گفت و گو 
فردوسی پور به شکلی ویژه درباره قانون منع بکارگیری بازنشستگان 
در ایران و اجرای آن در فدراسیون فوتبال با اینفانتینو صحبت کرده 
بود که رئیس فیفا به صراحت اعلام کرده است اگر تاج از سمت خود 
اســتعفا بدهد، این معنای دخالت عوامل دولتی در امور فدراسیون 
فوتبال را می دهد و قطعا فوتبال ایران تعلیق خواهد شد. گفت وگویی 
که احتمال دارد مدیران فدراسیون فوتبال آن را در رسانه های خود 

منتشر کنند.

ورزشگاه  گذشــته  روز  شهروند| 
اختصاصی فــولاد با حضور معاون اول 
رئیس جمهــوری و وزیر ورزش افتتاح 
شد؛ اســتادیومی که قرار است از این 
پس میزبــان بازی هــای خانگی تیم 
فولاد خوزســتان در لیگ برتر باشد. 
بنابرایــن فولاد خوزســتان به معدود 
باشگاه هایی تبدیل شــد که در ایران 
ورزشگاه اختصاصی دارند اما آیا فولاد 

آره نا جزو اســتادیوم های اســتاندارد ایران است؟ این ورزشگاه 
در حالی با گنجایش بیش از 30 هزار نفر افتتاح شــده که ظاهر 
شیک و تمیزی دارد. افتتاح ورزشگاه های اینچنینی در سراسر 
ایران از چند نظر می تواند مزیت هایی برای فوتبال ایران داشته 
باشــد. اول از همه میزبانی از بازی های تیم ملی اســت؛ این که 
کی روش و فدراسیون بتوانند به برگزاری بازی های تیم ملی در 
شهرستان ها چه رســمی و چه دوستانه فکر کنند، اتفاق مهمی 
است. از ســوی دیگر گویا موضوع میزبانی ایران در جام جهانی 
2022 در کنار قطر جدی شده اســت. دیروز همچنین رئیس 
کمیته  سازماندهی جام جهانی قطر اعلام کرد که این کشور در 
حال بررسی پیشنهاد ایران برای مشارکت در میزبانی از برخی 

تیم ها در طول برگــزاری جام جهانی 
اســت. اگر در چنــد ماه آینــده قطر 
بخواهد برای میزبانی دســت یاری به 
ســوی ایران دراز کند، ورزشگاه های 
استاندارد ایران کدام ها خواهند بود؟ 
در تهران که وضع مشــخص اســت و 
ورزشگاه آزادی به  عنوان تنها ورزشگاه 
اســتاندارد و بزرگتریــن اســتادیوم 
ایران همواره مورد توجه بوده اســت. 
در مشــهد از ورزشــگاه امام رضا)ع( به عنوان یک اســتادیوم 
تازه تأسیس یاد می شود اما به نظر می رسد ایراداتی هم دارد. در 
تبریز ورزشگاه یادگار امام)ره( برای میزبانی از بازی های بزرگ 
با مشــکلات زیادی مواجه اســت که باید رفع شود. در اصفهان 
ورزشگاه نقش جهان بعد از بازسازی طولانی حالا شرایط بهتری 
پیدا کرده اما هنوز هم به صورت صددرصد تکمیل نشده است. 
حالا هم نوبت به اهوازی ها رســید تا ورزشــگاه شیک خود را 
رونمایی کنند. جالب است بدانید طبق اعلام وزیر ورزش ایران 
بار دیگر تقاضای میزبانی جام ملت های آسیا 2023 را به صورت 
جدی ارایــه کرده و یکی از موارد تأثیرگذار بدون  شــک همین 

مسأله استادیوم های استاندارد است.

این بار پخش نشدن مصاحبه اینفانتینو و کم کردن زمان برنامه هفته بعد سروصدا کرد
عادل رنگ پریده تر از همیشه

افتتاح فولاد آره نا انتظارات را بالا برد
الرویای میزبانی از جام جهانی و جام ملت ها در ایران!
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